
PROTOKÓŁ NR VII/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 6 czerwca  2011 roku  
w Zespole Placówek Kultury  w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności jako załącznik nr 1). 
Radny nieobecny nieusprawiedliwiony -Pani Joanna Maria Kantor 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Wojciech Smoliński 
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Radca Prawny                                         Karolina Kaszuba  
Pracownicy urzędu oraz goście ( lista obecności jako załącznik nr 2 ). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, otworzył 
obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM VII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, pracowników urzędu oraz gości.  
Przewodniczący rady skierował do obecnych na sesji pytanie w sprawie ewentualnego 
wniosku o zmianę porządku obrad.  
Radni nie wnieśli wniosku w sprawie zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący rady poinformował, że w związku z brakiem wniosku o zmianę porządku 
obrad sesji , porządek obrad nie będzie głosowany. 
Przewodniczący rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącej 15 osób stanowi 
quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych o podanie kandydatur na Sekretarza sesji 
Rady Miejskiej. 
Radna Patrycja Augustyniak-Seredyńska zgłosiła kandydaturę Radnej Marii Czesławy 
Rybki.  
Radna Maria Czesława Rybka wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury na Sekretarza 
obrad.  
Radni jednogłośnie  (14 głosami „za” )wybrali Radną Marię Czesławę Rybka  na 
Sekretarza obrad. 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku Podjęcia uchwał: 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXVIII/183/09 
Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie dostosowania 
granic stałych obwodów głosowania do stanu faktycznego w Gminie Żmigród. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.58.2011 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania 
Gminy Żmigród w Stowarzyszeniu Gmin Turystycznych Wzgórz Trzebnickich  
i Doliny Baryczy. 



Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję z propozycją Pana Burmistrza, aby  Pan Jerzy Lorenc był  przedstawicielem Gminy 
Żmigród w Stowarzyszeniu Gmin Turystycznych Wzgórz Trzebnickich i Doliny Baryczy. 
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.59.2011 
Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany uchwały Nr 0007.VI.57.2011 Rady Miejskiej  
w Żmigrodzie z dnia 12 maja 2011 r. w sprawie zmiany uchwały Nr I/5/10 Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie ustalenia składów 
ilościowych i osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady poinformował, że wszystkie komisje skierowały projekt uchwały na 
sesję. Komisje Socjalna i Przemysłu wnioskowały za wykreśleniem nazwiska w §1 pkt.2 . 
Radny Damian Sułkowski  
Dlaczego komisje wnioskowały za wykreśleniem nazwiska z projektu uchwały. 
Przewodniczący rady  
Nazwisko zostanie wpisane w trakcie sesji . Wnioskodawcą wniosku był radny Józef 
Łysikowski . 
Radny Józef Łysikowski  
Chodzi o wybór członka komisji rewizyjnej . Kiedy ostatnio wybierano członków komisji 
rewizyjnej w projekcie uchwał nie były wypisane nazwiska kandydatów i każdą 
kandydaturę głosowano w sposób jawny . Po przegłosowaniu kandydatów do składu 
komisji, została podjęta uchwała z nazwiskami członków komisji rewizyjnej. Radny dodał, 
że wnioskuje o przeprowadzenie uzupełnienia składu komisji rewizyjnej w taki sam 
sposób.  
Radny Damian Sułkowski 
Jak to się ma do ustawy o samorządzie gminnym , ponieważ w art. 18 napisano,  
że w skład komisji rewizyjnej wchodzą radni i przedstawiciele wszystkich klubów  
z wyjątkiem radnych…. Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik zrezygnowała z pracy  
w komisji przemysłu i klub nie ma innego przedstawiciela do komisji rewizyjnej. 
Przewodniczący rady wyjaśnił, że jest to wniosek komisji przemysłu i socjalnej, który 
będzie głosowany i cała Rada takiego wniosku nie musi przyjąć. Pani Mecenas projekt 
uchwał podpisała . Głosowanie kandydatury radnej Anny Jadwigi Rosińskiej-Dolik zostanie 
przeprowadzone jawnie. 
Następnie Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie wniosku złożonego przez 
komisję socjalną i przemysłu za wykreśleniem nazwiska w §1 pkt.2 projektu uchwały ; 
Wniosek otrzymał: 7 głosów „za” ,6 głosów „przeciw” , 1 głos „wstrzymujący”.  
Wniosek został przyjęty . 
Przewodniczący rady poinformował, że Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik złożyła 
rezygnację z pracy w komisji przemysłu ( rezygnacja radnej stanowi załącznik do 
protokołu). 
Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie rezygnacji Radnej Anny Jadwigi 
Rosińskiej-Dolik z pracy w komisji przemysłu. 
Rezygnacja Radnej Anny Jadwigi Rosińskiej-Dolik z pracy w komisji przemysłu została 
przyjęta 14 głosami „za”. 
Przewodniczący rady poinformował o wniosku złożonym przez Klub Radnych 
„Porozumienie Żmigrodzkie”, który zgłosił do pracy w komisji rewizyjnej radną Annę 
Jadwigę Rosińską-Dolik. 
Przewodniczący rady zapytał zgłoszoną przez klub kandydatkę, czy się zgadza.  
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik powiedziała „tak”. 
Przewodniczący rady zwrócił się do radnych z zapytaniem,czy są inne kandydatury do 
komisji rewizyjnej. 



Radni nie zgłosili innych kandydatów.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie kandydaturę Radnej Anny Jadwigi 
Rosińskiej-Dolik do składu komisji rewizyjnej. 
Za kandydaturą Radnej Anny Jadwigi Rosińskiej-Dolik oddano: 
12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 2 głosy „wstrzymujące”.  
Radna Anna Jadwiga Rosińska-Dolik została wybrana do składu komisji rewizyjnej. 
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.60.2011 
Projekt uchwały nr 4 w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.61.2011 
Projekt uchwały nr 5 w sprawie odmowy zatwierdzenia taryf na zbiorowe 
odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Żmigród przez Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej „Dolina Baryczy „Sp.zo.o. z siedziba w Miliczu. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.62.2011 
Projekt uchwały nr 6 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 rok. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.63.2011 
Projekt uchwały nr 7 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Trzebnickiego. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.64.2011 
Projekt uchwały nr 8 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2011 i lata następne. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i skierowany na 
sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 14 głosami „za”) ,  
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.VII.65.2011 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Informacji i 
sprawozdań. 



Informacja Burmistrza Gminy Żmigród za okres od 31 marca 2011 r. do 6 czerwca 
2011 r. Podjętych zostało 26 zarządzeń 
1) w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania Budzetu Gminy Żmigród za 2010 r., 
2) dwa zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami 

w budżecie Gminy Żmigród na 2011 rok, 
3) w sprawie zwiększenia planowanych dochodów i wydatków gminy o łączną kwotę 

149.404,-zł . W wyniku zmian dochody wynoszą 44.274.664,61 zł ,a wydatki wynoszą 
46.987.374,52 zł. Deficyt budżetu wynosi 2.712.709,91 zł , 

4) w sprawie zwiększenia planowanych dochodów i wydatków gminy o łączna kwotę 
357.418,31 zł . W wyniku zmian dochody wynoszą 44.632.082,92 zł ,a wydatki 
wynoszą 47.344.792,83 zł. Deficyt budżetu wynosi 2.712.709,91 zł , 

5) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego PZZLA w Żmigrodzie za 
rok obrachunkowy 2010 : suma aktywów 2.550.454,10 zł, suma pasywów 2.550.454,10 
zł, straty za 2010 r. 232.147,77 zł , 

6) w sprawie obniżenia ceny w piątym przetargu nieograniczonym na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w Żmigrodzie działek  
nr 14/5,14/7,14/8,14/12 i 14/14 o pow.5676 m2 . Cena nieruchomości 229 tys.zł netto 
mniejsza o 31 tys.zł w porównaniu do ceny z poprzednich przetargów ,  

7) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie bezprzetargowym na okres 
jednego dnia obrębu Żmigród  o pow.500 m2 w celu lokalizacji cyrku . Cena za 
dzierżawę wyniosła 200 zł + 23%VAT , łącznie 246 zł. zł  

8) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie przetargu nieograniczonego 
na czas nieokreślony , budynek użytkowy o pow.22.71 m2  obrębu Laskowa,  

9) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu niezabudowaną nieruchomość obrębu 
Żmigrodu działek nr 11/6,11/7,11/8, i 11/9  o łącznej pow.22773 ha , znajdujące się na 
terenie podstrefy, 

10) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego niezabudowaną 
nieruchomość położoną w obrębie Sań o pow. 0.2856 ha., 

11) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego zabudowaną nieruchomość 
położoną w obrębie Kędzi  o pow. 0.05 ha. 

12) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego niezabudowaną 
nieruchomość położoną w obrębie Radziądza o pow. 0.2028 ha. 

13) w sprawie sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego niezabudowaną 
nieruchomość położoną w obrębie Powidzka o pow. 0.0531 ha. 

14) cztery zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym 
na rzecz najemców lokale mieszkalne w Żmigrodzie przy ul. Poprzecznej, 
ul.Mickiewicza, pl. Wojska Polskiego, ul. Mickiewicz wraz z oddaniem w użytkowanie 
wieczyste procentowego udziału w gruncie, 

15) w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomość w obrębie Żmigrodu 
działka nr 3/7 o pow.56 m2 

16) dwa zarządzenia w sprawie uzgodnienia wysokości odszkodowań za prawo własności 
nieruchomości Gminy Żmigród  przeznaczonej na modernizację linii kolejowej.  

Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy poinformował, że przetarg przeprowadzony 
przez PKP na modernizację linii kolejowej został rozstrzygnięty. Modernizacja linii będzie 
realizowana  od Wrocławia do granic z województwem wielkopolskim . Firma , która 
wygrała przetarg ma rozpocząć prace na początku lipca br. .Okres realizacji zadania 36 
miesięcy . Prace modernizacyjne na terenie gminy Żmigród prawdopodobnie będą trwały 
ok. 2 lat łącznie z drogami, które zostały wynegocjonowane w ramach inwestycji tj.  
w Garbcach i Morzęcino-Kliszkowice . 
17) w sprawie zmiany zarządzenia w sprawie wysokości opłat za wynajem Hali Sportowej 

przy Gimnazjum im. Macieja Rataja w Żmigrodzie,. 
18) w sprawie przedłożenia projektów uchwał na sesję 12 maja br.  



19) w sprawie sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomość zabudowaną położoną 
w obrębie Kędzi w granicy działki nr 241 o pow.0.03 ha na rzecz właściciela przyległej 
nieruchomości celem poprawienia warunków jej zagospodarowania , 

20) w sprawie przygotowania i zapewniania działania gminnego systemu wczesnego 
ostrzegania o zagrożeniach oraz gminnego systemu wykrywania i alarmowania, 

21) w sprawie przedłożenia projektów uchwał na sesję 06 czerwca br.  
Ponadto Burmistrz Gminy Żmigród zajmował się: 
Uroczystości  
Odbyło się uroczyste otwarcie hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. Polskich 
Olimpijczyków w Korzeńsku. Burmistrz Gminy poinformował ,że obecnie przy Szkole 
Podstawowej w Powidzku trwają prace przy budowie hali sportowe. Burmistrz wspomniał, 
również o przewidywanej budowie szkoły w Żmigrodzie. Decyzję w tym temacie będzie 
podejmowała Rada. 
Rocznica  
Blisko rok temu gminę Żmigród, jak również kraj nawiedziła wielka powódź. W czasie 
ostatniego posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska został omówiony temat 
remontów wałów oraz koryt  rzek , które przepływają przez Gminę Żmigród. Na terenie 
naszej gminy zostały zakończone wszystkie prace na wałach , które zostały uszkodzone  
w wyniku powodzi, głównie wyrwy na rzece Orlej, Baryczy . Częściowo zostały rozpoczęte 
nowe zadania , tj . przepust wałowy na rzece Barycz w Żmigródku . Ponadto Urząd 
Wojewódzki we Wrocławiu pozyskał środki z rezerwy budżetowej na zadania melioracyjne 
ok. 1.400.000 zł, które  maj być przewidziane na udrożnienia rzek i cieków podstawowych 
na terenie naszej gminy . 
Dożynki Gminne  
Burmistrz Gminy zwrócił się do Sołtysów  w sprawie przemyślenia i zgłoszenia gospodarza 
dożynek gminnych 2011. 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Interpelacji i 
zapytań. 
Radny Damian Sułkowski w sprawie naprawy ulic w mieście : 1-go Maja, Wrocławskiej  
i Słowackiego. 
Radni nie wnieśli innych Interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Wolnych 
wniosków. 
Przewodniczący rady w imieniu mieszkańca Pana Pawlickiego w sprawie naprawy drogi 
w kierunku oczyszczalni ścieków, która jest użytkowana  przez mieszkańców Żmigrodu. 
Burmistrz Rober Lewandowski zapewnił, że droga zostanie naprawiona w ciągu 
najbliższych dni. 
Radni nie wnieśli innych wolnych wniosków . 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad przyjęcia 
protokołów z  ostatnich sesji nr V i VI.  
Radni nie wnieśli innych uwag do protokołów. 
Protokoły ( nr V i VI )zostały przyjęte jednogłośnie ( 14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Informacji  
i komunikatów przewodniczącego : 
1.Przewodniczacy rady poinformował ,że do 30 czerwca br. można zgłaszać kandydatów 
na ławników do Sądu Rejonowego w Trzebnicy . Stosowna informacja wraz z załączonymi 
dokumentami do pobrania zostały umieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego  
w Żmigrodzie. 
2.Przewodniczący rady poinformował, że odbyło się posiedzenie Komisji Socjalnej, 
Zdrowia ,Oświaty Kultury ,Kultury Fizycznej i Bezpieczeństwa Publicznego  Rady Miejskiej 
w Żmigrodzie. Jednym z tematów posiedzenia było omówienie pisma Rady Pedagogicznej 
Szkoły Podstawowej w Barkowie. 



Przewodniczący rady poprosił Radnego Rafała Zagórskiego Przewodniczącego komisji  
o przygotowanie odpowiedzi na pismo Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej  
w Barkowie.   
Przewodniczący rady przeszedł do ostatniego punktu porządku obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM VII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1340. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


